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Vedoucí kolotoče Lis 3, 2022

VIDEO: Bývalý americký poradce Borise Jelcina
varoval, že americká vláda usiluje o otevřený konflikt s
Čínou ve stejném formátu, jaký byl Washingtonem
realizován proti Rusku na Ukrajině! Americké volby do
Kongresu po nástupu Republikánů mohou přinést
válku na Taiwanu, první signál už přišel z Německa a
Olaf Scholz dostal od americké okupační správy noty,
že má rozbít vztahy s Čínou! V Pekingu má jednat i o
lidských právech Ujgurů a o právu Taiwanu na
samostatnost, čímž Scholz zopakuje ekonomickou
sebevraždu podle Vystrčila! Zpřetrhávání vazeb s
Čínou je předzvěstí chystaného konfliktu s Čínou!
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mohou přinést válku na Taiwanu, první signál už přišel z Německa a Olaf Scholz
dostal od americké okupační správy noty, že má rozbít vztahy s Čínou! V Pekingu
má jednat i o lidských právech Ujgurů a o právu Taiwanu na samostatnost, čímž
Scholz zopakuje ekonomickou sebevraždu podle Vystrčila! Zpřetrhávání vazeb s
Čínou je předzvěstí chystaného konfliktu s Čínou!

Americký politolog a analytik Jeffrey Sachs, který je známý

především jako bývalý poradce ruského prezidenta Borise Jelcina pro

ekonomické otázky ruské transformace po rozpadu Sovětského

svazu, poskytl tento týden rozhovor čínské televizi CGTN [1]

a varoval, že právě v této chvíli se snaží americká moc o

konflikt s Čínou a do tohoto konfliktu se snaží aktivně

zatáhnout i Evropu, která měla s Čínou vždy dobré vztahy. Čínský

prezident Xi po svém zvolení na 3. funkční období do pozice

generálního tajemníka strany napsal zprávu, podle které v příští

pětiletce bude Čína usilovat o ukotvení multipolárního světového

řádu, ve kterém má mít Čína své nezadatelné místo. A to je ten samý

proces, o který usiluje Rusko pod vedením Vladimira Putina.

0:00 / 0:00

Již 8. listopadu proběhnou v USA volby do Kongresu, které podle

všech předpovědí budou znamenat převzetí moci nad oběma

komorami Kongresu zástupci Republikánské strany a spolu s nimi

dojde ke změně zahraniční vojenské doktríny americké armády.

Ihned po uchopení moci v Kongresu se očekává, že Republikáni

utlumí podporu Kyjevu a válce na Ukrajině a vrhnou veškeré své síly

do přípravy války a konfliktu proti Číně. Politické bubny již začaly

znít v Berlíně, kde Olaf Scholz dostal notičky od americké okupační

správy ve Frankfurtu a příkazem dostal rozkaz, aby odletěl na

extrémně krátkou a zhruba 10-hodinovou bleskovou návštěvu Číny s

cílem rozbít a rozmlátit veškeré vztahy Německa a celé EU s Čínou.

Německý kancléř dostal americké noty a odletěl do Pekingu rozbít vztahy s Čínou stejně, jako to udělal

Vystrčil svojí návštěvou Taiwanu

https://href.li/?https://news.cgtn.com/news/2022-10-29/Expert-It-is-dangerous-for-U-S-to-raise-tensions-with-China-1ewmQwIrCTK/index.html
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Scholz se má setkat s prezidentem Xi [2] a má mu předat nóty k

lidským právům v Číně, výzvu k respektování autonomie a de facto

nezávislosti Taiwanu a rovněž memorandum kritizující zásahy čínské

vlády proti muslimským Ujgurům. Touto návštěvou má Scholz

natolik naštvat Peking, aby zpřetrhal veškeré obchodní

kontakty a vztahy s Německem a Evropskou unií.

Je to stejná forma sebevraždy, kterou předvedl šéf protektorátního

senátu MIloš Vystrčil, který návštěvou Taiwanu zlikvidoval v Číně

veškerý business Škody Mladá Boleslav a dalších cca. 5 desítek

českých podniků, které po jeho návštěvě se dostaly na černou čínskou

listinu nežádoucích organizací. To ale nebylo nic ve srovnání s tím, co

postihne německý průmysl v Číně, jestli Scholz předá prezidentu Xi

memoranda sepsaná americkou vládou.

Olaf Scholz, německý kancléř

Tohle jsou kroky daleko za hranou vlastizrady. Jak Vystrčil, tak i

Scholz se totiž takovými kroky podílí či podílejí na poškozování

zájmů vlastních podniků a podnikatelů, kteří mají v Číně své

investice, které těmito politickými kroky jsou ničeny a

znehodnocovány. Ještě nejsou volby do Kongresu za námi, ale již

probíhají přípravné procesy na konflikt s Čínou.

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-scholz-ohlasil-novou-politiku-nemecka-vuci-cine-40413393
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Američané přesunuli k Havaji svůj mamutí plovoucí zahorizontální

radar [3], americká armáda rozmístí v Austrálii letku bombardérů B-

52 a brzy dojde i k uskladnění jaderných bomb na australském

území, všechno je v plánu a v pochodu. Destrukční procesy nikdy

nechodí o samotě, vždycky chodí pospolu s mnoha dalšími

nepřátelskými destrukčními kroky. Jenom vám to připomenu, jak to

bylo s Ukrajinou.

Příprava na konflikt s Čínou je v plném proudu, nepřátelské útoky ze Západu proti Pekingu se stupňují

Od roku 2019 začali v celé Evropě obrovské a nepřátelské protiruské

provokace. Kauza Novičok a Salisbury. Obvinění Ruska. Sejmutí

pomníku maršála Koněva v Praze a nápad umístit tam místo něj

pomník kolaborantům s nacisty, Vlasovcům. Kauza Ricin a obvinění

ruského diplomata z pokusu otrávit starosty městských částí v Praze.

Kauza Vrbětice v2.0 a obvinění Ruska, že jeho dva agenti prý na

dvakrát v roce 2014 vyhodili do povětří muniční sklad ve Vrběticích.

Následné vyhoštění ruských diplomatů. Následné umístění

ČR a USA na ruský seznam nepřátelských zemí. Následně

výroky Volodymyra Zelenského, že Ukrajina má právo

znovu získat jaderné zbraně proti ruské agresi. A odmítnutí

NATO z konce minulého roku, že nebude jednat s Ruskem o

bezpečnostních garancích pro Rusko a o dohodách, že Ukrajina

nevstoupí do NATO.

https://aeronet.news/americane-se-chystaji-na-vojenske-stretnuti-s-cinou-kvuli-taiwanu-a-presunuli-k-havajskym-ostrovum-zahorizontalni-plovouci-radar-vcasneho-varovani-a-na-ceste-jsou-bombardery-b-52-do-australie/
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Generální tajemník ÚV KS Číny Xi Tin Ping

Nepřátelské kroky jako na běžícím pásu vyústily k tomu, že Rusko

bylo zahnáno od kouta a muselo na Ukrajině vojensky zasáhnout.

Moskva si spočítala, že když to neudělá, Kyjev si pořídí jaderné

zbraně, buď vlastní silou nebo s asistencí Velké Británie či USA, a to

bude znamenat jadernou konfrontaci. Pár dní před volbami do

amerického kongresu se tyto nepřátelské kroky proti Číně hromadí.

Před časem to byla nepřátelská provokace a návštěva Nancy Pelosi na

Taiwanu, před tím to byly sankce na čínské technologické společnosti

v čele s Huawei, nyní dostává Scholz noty od okupační správy a má

rozmlátit dobré vztahy Německa s Čínou, a to úplně stejně, jako to

udělal Miloš Vystrčil poté, co ho Washington vystrčil na Taiwan. Tyto

nepřátelské kroky jsou součástí přípravných tanců Američanů na

ozbrojený konflikt s Čínou, který opět podle všeho bude skrze

prostředníka, jako na Ukrajině, tentokrát skrze Taiwan a jeho

armádu.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/XiJinpingChina800.jpg


6/22

Vyprovokování Číny k invazi na Taiwan pojede podle podobného scénáře jako bylo vyprovokování

Ruska k invazi na Ukrajinu

Republikáni začnou zřejmě program nasunování obrovského

množství zbraní na Taiwan, možná i jaderných, což bude mít za úkol

vyprovokovat Čínu k invazi na Taiwan stejně, jako se Američanům

podařilo vyprovokovat Rusko k invazi na Ukrajinu. Tento proces

bude po nástupu Republikánů k moci zopakován na

Taiwanu, protože se na Ukrajině osvědčil. Bude se to lišit

jen v detailech.

Rusové nechtěli riskovat jaderné zbraně v rukách Kyjeva, Peking

nebude chtít riskovat vyhlášení nezávislosti Taiwanu, což povede k

invazi čínské armády ve chvíli, kdy Peking vyčerpá všechny ostatní

páky na Taipei a usoudí, že riziko vyhlášení nezávislosti je

bezprostřední, že hrozí dokonce rozmístění amerických vojsk na

Taiwanu, a v takovém okamžiku Čína provede invazi.

Miloš Vystrčil v roce 2020 na Taiwanu

https://aeronet.news/wp-content/uploads/TaiwanMOUagreement.jpg
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Američané přesně na to čekají, aby mohli jako na povel přikázat

celému kolektivnímu Západu, aby okamžitě uvalil na Čínu ty samé

sankce jako na Rusko. A se sankcemi na Rusku a na Číně dojde k

ukotvení světové americké hegemonie, ale pozor, nikoliv na celém

světě, to ani náhodou, protože svět není pod kontrolou USA už

dávno, viz. Saúdská Arábie která se vzbouřila proti americké

vládě a odmítla zvýšit těžbu ropy a naopak těžbu sníží. Joe

Biden z Rijádu odletěl s nepořízenou.

Důkaz toho, že Pax Americana již svět neřídí. Ale pozor. Část světa je

dosud pod silnou kontrolou USA, a tou částí světa je Kolektivní

Západ. Tyto země Západu jsou výjimkou od zbytku světa, protože

jsou právě teď pod totální a úplnou kontrolou Pax Americana v

lokajském područí, ze kterého se doslova zvedá žaludek.

Pax Americana již nevládne světu, ale ponechala si neomezenou vládu a moc nad jeho malou částí…

nad Kolektivním Západem

Lokajští premiéři zemí Západu ničí a likvidují na befel z USA své

vlastní národy a ekonomiky. Proto po volbách do Kongresu

můžeme očekávat další epizodu šílenství EU, která po

Rusku zpřetrhá své ekonomické vztahy i s Čínou. Brzy

nekoupíte žádný čínský telefon, ani oblečení, vůbec nic. Nakoupíte

pouze americké telefony Apple a Google, pouze americký LNG plyn,

americkou ropu nebo takovou ropu, která bude Američany povolená,

Evropu zaplaví americké potraviny a americká GMO produkce,

americké GMO obilí, prostě Evropa se stane přidruženým

detašovaným prostorem americké moci. A všechno to zacvakají

občané v EU.
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Systém Pax Americana stojí a padá na americkém dolaru. A ten teď v Evropě a

v Kolektivním Západě posiluje

To je důsledek situace, kdy se k moci dostávají ve volbách

zkorumpované a lokajské strany, které mají své předáky zasunuté tak

hluboko v transatlantickém pozadí, že důsledkem je absurdní

komedie, kdy naši vlastní politici ničí na americký povel naše vlastní

ekonomiky a naše blahobyty.

Takový je důsledek stavu, když tupé obyvatelstvo nerozumí

konceptuální gramotnosti ani natolik, aby pochopilo, že když někdo

odstřihne levné ruské energie, že všechno zboží, služby a životní

náklady natrvalo a napořád extrémně zdraží. Jenže tupé obyvatelstvo

tak daleko nedohlédne. Proto elity si mohou s obyvatelstvem orat,

protože tupé obyvatelstvo ničemu nerozumí. Obyvatelstvo pouze

hýká v rytmu podle toho, jak diriguje režim a mediální vysílačky. A v

takovém prostoru je národ definitivně a nadobro ztracen, až na

výjimky.

-VK-

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Congress.Money_.png
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Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

jenže amíci na tom dlouho pracovali a měli spoustu času si vytvořit

vlastní externí sféru vlivu. Není to jen západní Evropa/EU. Všimněte

si na to jak ideově zakotvili třeba na Filipínách či Thajsku – jeden

protiamerický čelní představitel nic nezměnil a vše se vrací v Manile

do starých kolejí. Ještě víc mají pod palcem Kolumbii, Brazílie je jako

mocenský faktor neutralizována vnitřními rozpory mezi pro a

protiamerickou frakcí. Ve Venezulele a Kubě se s vypětím sil ubránili,

ale je to spíš pat než nějaké vítězství. A celá BRICS stojí a padá na

čínské ekonomice a ruské zbrojní technologii. JAR je také víceméně

neutralizováno vnitřními spory a rostoucí kriminalitou (možná

indukovanou zvenčí) – přitom to byl hospodářský i technický lídr

Afriky. Indie má svých problémů dost a obratně či zmateně lavíruje

mezi Ruskem a USA. Takže řeči o konci supervelmoci a konci

unipolárního světa jsou sice vzletné, ale nějak chybí reálný základ –

https://aeronet.news/donate/
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vůči USA jsou ostatní více či méně v defenzívě – vojensky řečeno

strategickou iniciativu má pořád Washington/Pentagon.

 
Ovšem v poslední době zajímavý úkaz je ta vzpoura Rijádu – Arabové

měli vždy skvělý nos na to kdy opustit slábnoucí partnerskou

mocnost. Naposledy odpor proti sultanátu který uznali za slabý – a

byl to skvělý odhad.

 
Dalším faktorem je rozsáhlá deindustrializace USA v ohledu

spotřebního zboží. To odpoutání je na dlouho a velice bolestivé.

Jediné co amíci mají ještě jakž takž funkční je zbrojní průmysl. Bez

levné čínské výroby jim brutálně spadne životní úroveň. A pak se i

poslední balík z arizonského venkova bude ptát “proč”. Nějaké ideové

řeči fungují dokud je plný nákupní košík za přijatelnou cenu. Když

není tak se hlasuje jinak. A ke smůle kovaných patriotů už je tak

vychována většina obyvatel že nějaké strádání kvůli ideologickým

rozmíškám je nepřijatelné, ba směšné.

 
Jenže zatím je oblast kde si samozvaná US elita může vynucovat svá

pravidla je tak velká že umožní se udržet i vůči poměrně vysokým

ztrátám. Pokud dojde k boji s Taiwanem tak se do toho určitě

vtáhnou i obé Koreje a hlavní kdo z toho může nejvíc profitovat bude

Vietnam.

 
Ono se často označují amíci za blbce, ale mají to dobře spočítané –

nejdřív oslabit či rozložit Rusko protože je hlavní hrozba co se týče

vojenské technologie a pak se vyrovnat s Čínou. Takže zatímco

Moskva vypadá jako slabší nakonec může Pekingu zachraňovat krk

když jim amíci zkusí skřípnout námořní dopravní tepny.

 
To zmíněné s Německem ve článku je taková zoufalá americká karta,

jenže odbytiště číňani i tak najdou v jižní Americe i Africe – tam

nemá USA kromě hrozeb co nabídnout. Než obnoví patřičný průmysl

tak už budou tamní trhy (a většinou jsou už nyní) pod čínským

vlivem – a hlavně jsou to hodně populačně rostoucí regiony.

 
Proto celý proces vidím jako vyrovnanou komplikovanou šachovou

partii kde obě strany mají své mocné trumfy, USA je pořád impérium

s obrovským vlivem nejen na EU. Dál to bude záviset na obratnosti

aktérů i proradnosti menších představitelů.
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Ze “poradce” je zid – to uz samo o sobe je podezrele.

Jidas byl tez “poradce” Krista.

Je už proti vládní mafii většina Čechů?

 

https://href.li/?https://bornova.pub/wp-content/uploads/2022/11/ceska-republika-versus-milion-chlivek-proti-demokracii.jpg
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Na konci října se u nás odehrály krátce po sobě dvě velké

demonstrace – jedna byla proti válečnému běsnění a proti

zkorumpované vládě, druhá byla hlavně proti lidem z té první

demonstrace. Jejich průběh, složení účastníků, rétorika lidí na

pódiích, pokrytí v hlavních médiích i nejčastější vlajky v davu krásně

zrcadlí aktuální stav společnosti i globálního konfliktu, který u nás

vykvasil jak zhnisaný beďar.

 
Doufám, že náš národ na tuhle situaci nikdy nezapomene a budoucí

generace se budou o dnešní době učit, jak u nás nastupoval

neofašismus a jak byl později drtivě poražen a my zase mohli žít

svobodně a jako plnohodnotné lidské bytosti a ne jako otroci

nadnárodních parazitických korporací.

 
Podívejme se, co zcela prokazatelně symbolizovaly oba protesty –

tedy podle toho, co skutečně říkali, ukazovali a dělali lidé z obou

demonstrací a ne podle toho, co o nich říkala propagandistická

média a vládní mafie. Oba protesty byly podle oficiálních zdrojů

přibližně stejné velké a sešlo se na nich několik desítek tisíc lidí.

 
Protest první – Česká republika na 1. místě

 
Šlo už o několikátou demonstraci v řadě, organizovanou spolkem

Česká republika na 1. místě. Na jejich prvním protestu bylo přes sto

tisíc lidí, na tomhle už jen méně než polovina z tohoto počtu.

Předchozími demonstracemi si totiž vláda doslova vytřela brusel a

tak motivace chodit na další protesty spíše klesá.

 
Protestující znovu zcela jasně vyjádřili, že:

 
Na prvním místě je pro ně Česká republika.

 
Nechtějí válku a přejí si, aby se politici snažili za každou cenu

vyjednat mír (na jedné z minulých demonstrací se dokonce

vypouštěla holubice míru).

 
Chtějí odvolat současnou vládu, kterou považují za zločineckou a

vlastizrádnou.

 
Protestují proti uměle vyvolané a naprosto destruktivní energetické

krizi, kterou se daří udržovat pomocí záminky, že za to může válečný

konflikt na Ukrajině a Putin.
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Vyjádřili nechuť k NATO, které považují za globálního agresora a k

EU, které považují za zkorumpovanou a sebedestruktivní organizaci.

 
To je víceméně vše. Neoznačovali ostatní Čechy za lidský odpad a

dezoláty, na nikoho kromě vlády neútočili, o zemích v konfliktu se

vyjadřovali spíše neutrálně (krom kritiky organizace NATO).

 
Hlavní okolnosti protestu:

 
Na protest se lidé sjížděli na vlastní náklady z celé republiky.

Organizována byla pomocí peněz vybraných přímo od občanů ve

sbírce.

Na pódiu vystupovali lidé z kompletního politického spektra, kteří

jsou si navzájem v řadě věcí i v opozici (což vyvolává určité spory), ale

spojuje je to hlavní – vlastenectví. Všichni účastníci věděli, že velká

média je budou ponižovat a označovat za proruské šváby, dezoláty,

nevzdělané balíky z vesnic, Putinovy poskoky, ruské fašouny atd., což

se také stalo.

 
Všichni věděli, že velká média média zajistí jen minimální pokrytí

akce a že bude úplně překrouceno vše, co se tam řekne. Což se také

stalo. Všichni tam šli s vědomím toho, že se může demonstrace

pomocí provokací zvrhnout a že budou stlučeni nebo dokonce zatčeni

pořádkovou policií. Což se naštěstí nestalo.

 
Všichni tam šli s tím, že jim účast může způsobit problémy v práci

nebo se známými.

 
Všude na protestu vlály prakticky výhradně české vlajky.

Transparenty a symbolika odkazovaly hlavně na tupost některých

vládních loutek a na vlastizrádnost dalších.

 
Protest druhý – Milion chvilek pro demokracii „proti strachu“

 
O dva dny později byla „proti-demonstrace“ známého spolku Milion

chvilek pro demokracii, který je mimo jiné spojen i s kontroverzní

osobou miliardáře George Soroše. Přestože byla pomocí různých

triků snaha ukázat, že se této proti-demonstrace účastnilo více lidí

než té předchozí, bylo tam očividně lidí méně. Ale ne zas o tolik, obě

demonstrace se pohybovaly v řádu několika desítek tisíc lidí.

 
Protestující tu svým projevy, vlajkami i složením jasně deklarovali, že

chtějí:

 



14/22

Pokračování a ideálně i rozšíření války.

Likvidaci Rusů v celé Evropě.

 
Společenskou likvidaci lidí, kteří dva dny předtím demonstrovali za

mír.

 
Vraždu prezidenta Putina.

 
Větší integraci do EU a NATO.

 
Protestovali na podporu aktuální vlády (i když protest NA PODPORU

vlády zní jako docela solidní oxymóron).

 
Hlavní okolnosti protestu:

 
Příprava a propagace demonstrace měla silnou mediální podporu ve

velkých médiích, včetně naší veřejnoprávní televize. Všichni věděli,

že když tam půjdou, budou je velká média vychvalovat do nebes jako

skvělé, tolerantní, vzdělané a vysoce morální lidi. A že v práci z toho

nebudou mít žádné problémy. Všichni věděli, že od státních složek

jim na protestu nehrozí žádné nebezpečí. Na protest byly

vypravovány autobusy zdarma, vybrané taxislužby rozesílaly SMS

zprávy s výzvami k účasti a velkým příspěvkem na dopravu atd.

 
https://bornova.pub/2022/je-uz-proti-vladni-mafii-vetsina-cechu/

https://href.li/?https://bornova.pub/2022/je-uz-proti-vladni-mafii-vetsina-cechu/
https://href.li/?https://i.ytimg.com/vi/HW3-UDyJbGQ/maxresdefault.jpg
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Za druhé světové války Wehrmacht zabavil zlaté rezervy místních

centrálních bank a v mnoha případech i komerčních bank téměř ve

všech státech, které okupoval. Wehrmacht zabavil celkem 201 tun

zásob belgické centrální banky, 122,2 tuny v Nizozemsku a 4,3 tuny v

Lucembursku. Švýcarská národní banka koupila lví podíl na zlatých

cihlách dopravovaných do Švýcarska, konkrétně 70 procent nebo

246,4 tuny, z Německé říše výměnou za cizí měnu. Zbytek putoval

přímo ze skladu v Bernu do Portugalska (43,5 tuny v hodnotě 212

milionů švýcarských franků), Švédska (téměř 18 tun nebo 87 milionů

švýcarských franků) a do Banky pro mezinárodní platby (BIS),

centrální banky centrálních bank (58 milionů ). Portugalsko získalo

zlato hlavně jako platbu za dodávky wolframu do Třetí říše , Švédska

za jeho železnou rudu. BIS je nejstarší, nejvlivnější a nejtajnější

globální finanční instituce na světě. Byla založena v Basileji v roce

1930 Montagu Normanem, guvernérem Bank of England, a

Hjalmarem Schachtem, prezidentem Německé říšské banky, údajně

za účelem správy německých reparací za první světovou válku.

 
Skutečným důvodem jejího založení bylo poskytnout centrálním

bankéřům místo, kde se mohou setkávat a diskutovat o měnové

politice, mimo dosah politiků a mimo zvědavé oči novinářů, což je

funkce, kterou plní dodnes.

 
Tato banka pomohla udržet nacistické Německo v podnikání,

přijímalo uloupené nacistické zlato a provádělo devizové obchody

pro Reichsbank. Mezi válečné ředitele banky patřil Hermann

Schmitz, generální ředitel IG Farben, obřího konglomerátu, který

provozoval vlastní koncentrační tábor v Osvětimi a jehož dceřiná

společnost vyráběla Zyklon B, plyn používaný k vyhlazování Židů. Po

roce 1945 bylo za válečné zločiny souzeno pět ředitelů BIS. Ale

podporovaná svými mocnými spojenci v bankovnictví a vládami v

Evropě a Spojených státech, BIS pokusy o její uzavření snadno

smetla. Jedním z dalších ředitelů BIS byl americký bankéř Thomas

McKittrick. Jako šéf BIS se sídlem v Basileji v letech 1940-1946 hrál

McKittrick klíčovou roli při podpoře Hitlerovy války a zároveň při
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odhalování podrobností o svých nacistických spolupracovnících svým

přátelům ve Washingtonu.Pod McKittrickovým dohledem BIS

ochotně přijímala uloupené nacistické zlato, prováděla devizové

obchody pro Říšskou banku a uznávala nacistickou invazi a anexi

dobytých zemí. Tím také legitimizovala roli národních bank v

okupovaných zemích při přivlastňování majetku ve vlastnictví Židů.

BIS byla skutečně tak nepostradatelná pro celkový nacistický projekt,

že viceprezident Říšské banky Emil Puhl – později souzený za

válečné zločiny – jednou označil BIS za jedinou “zahraniční pobočku”

Říšské banky. V závěrečných měsících války, kdy američtí vojáci

bojovali napříč Evropou, McKittrick sjednával obchody s

nacistickými průmyslníky, aby jim zajistil zisky po vítězství Spojenců.

McKittrick byl ale také klíčovým kontaktem mezi Spojenci a nacisty,

předával informace z Washingtonu do Berlína a zpět. Jeho vztahy s

Třetí říší podporovaly jak frakce na ministerstvu zahraničí, tak

vedení Úřadu pro strategické služby (OSS), předchůdce CIA. Sloužil

také jako prostředník mezi protinacistickými německými

obchodními zájmy a Spojenými státy a nakonec pomohl zachovat

moc německého průmyslu po válce, a to i přes odpor nikoho

menšího, než byl ministr financí Henry Morgenthau.

 
McKittrickova spolupráce s BIS začala v roce 1931, kdy se stal členem

Arbitrážního výboru pro německé úvěry, který rozhodoval spory

týkající se německých obchodních bank. Jedním ze dvou dalších

členů byl Marcus Wallenberg ze švédské banky Enskilda, který

McKittricka poučil o složitostech mezinárodních financí. Marcus a

jeho bratr Jacob byli dva nejmocnější bankéři na světě. Během války

bratři Wallenbergové využívali banku Enskilda k tomu, aby hráli na

obě strany a sklízeli obrovské zisky. V květnu 1939 byla McKittrickovi

nabídnuta funkce prezidenta BIS, kterou ochotně přijal. Po nástupu

do funkce zůstal Marcus Wallenberg jeho nejdůležitějším mentorem

a učil amerického bankéře, jak vyjednávat na křehké cestě mezi

znepřátelenými evropskými mocnostmi, stejně jako to obratně dělali

sami Wallenbergovi. Více v pořadu Marshallův plán: Jak Američané
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prali nacistické zlato. Osudy válečného bankovního a ropného

kartelu:

 
https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/marshalluvplan:1

Sorry dami a panove. Normalne sproste nekomunikuji a mam podle

pratel velkou trpelivost i s idiotama. Ale tady opravdu presahuji meze

i me trpelivosti.

 
Americani nejsou a nikdy nebyli v Australii vitani ci oblibeni(ba

naopak). Ted se stanou mezi nami “konceptualne vzdelanymi”

nenavideni!

 
Kdyz sem dovezou atomove hlavice tak tu politici budou mit opravdu

“sracky” na hlave. Lidi pujdou do ulic a to ve velkem (a to i idioti

fu*ckcinama vop*rcani jumbaks (ovce) [ti mohou 100% za to ze se

NWO vede….]). Ackoliv Australie krom uplne vsech nerostnych

komodit vyvazi uran nejvyssi kvality, sama nema vubec zadnou

atomovou elektrarnu – stejne tak New Zealand. Duvodem je

odmitavost verejnosti na principu bezpecnosti v nasem regionu. A

ted sem nejaci “septici” (Aust. derogatory pro Americany) pritahnou

jejich stvacskej bullshit.

 
Taiwan je, byl a vzdy bude Cinske uzemi stejne jako vetsina uzemi

Ukradiny patri Rusku!!! My Australaci – obycejni lide nechceme s

nikym valcit, a uz vubec ne na nasem uzemi. Prejeme si byt

NEUTRALNI.

 
Kdy uz kurna konecne nekdo da na “drzku” ty Anglii a Americe?, aby

si to svoje valecne stvani taky pekne uzili kdyz po valkach tak touzi

tak jo, ale na jejich uzemich.

 
Ja a nikdo koho zname, nechape proc my musime platit stejne ceny

za energie jako Evropa??? …. My Rusky plyn ani ropu vubec

neodbirame – mame sve dost. Uhli veskere kvality (cerne-koksovaci

a hnede) a plyn vyvazime jiz mnoho let po celem svete. I normalne s

Ruskem nemame temer zady trade-neni duvod ….

 
Australie v podstate vubec nepotrebuje zbytek sveta, byvali jsme

https://href.li/?https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/marshalluvplan:1
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sobestacni a to uplne ve vsem a pri trosce snahy muzeme mit nas

blahobyt zpet, ale to musime vypraskat politiky co stojej za howno,

pak vyhnat “septiky” z Australie a nenechat se odirat od United

Kingdom. Prestat sem brat jakekoliv migranty. Pak nepotrebujeme

ani Cinu, Evropu, Rusko a urcite ne Ameriky (a to obe).

 
Co se tyce Noveho Zelandu, je OK na dva tydny dovolene maximum.

Tam bych nechet byt ani pohrbeny. Je jen otazkou kdy tam zacnou

bouchat sopky a vse pujde pod vrouci se vodu. Proc se asi vice nez ¼

Kiwies (N.Z. obyvatel) na stalo odstehovalo do Australie?, a to vcetne

native Māori …..

15. května 1989 poprvé po třiceti letech přiletěl do Číny na oficiální

návštěvu vůdce Sovětského svazu Michail Gorbačov, aby podpořil

Majdan studentů na náměstí Nebeského klidu.

Top News Story May 15 1989

 
https://www.youtube.com/watch?v=zXNkbdKQrdc

Sorosových 100 000 demonstrantů studentů tábořilo ve stanech na

gigantickém náměstí Nebeského klidu a poněkud se tam ztráceli.

 
https://zpravy.aktualne.cz/zahranici/foto-masakr-na-namesti-

nebeskeho-klidu-cina-

peking/r~9f613ec067db11e89f2fac1f6b220ee8/

 
https://sinopsis.cz/sinopis/udalosti-kolem-masakru-na-tchien-an-

men-1989-den-po-dni/

 

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=zXNkbdKQrdc
https://href.li/?https://zpravy.aktualne.cz/zahranici/foto-masakr-na-namesti-nebeskeho-klidu-cina-peking/r~9f613ec067db11e89f2fac1f6b220ee8/
https://href.li/?https://sinopsis.cz/sinopis/udalosti-kolem-masakru-na-tchien-an-men-1989-den-po-dni/
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Bohyně demokracie. Studenti na náměstí Nebeského klidu postavili

deset metrů vysokou sochu z pěny a papíru, která se stala jedním ze

symbolů hnutí. Připomínala Sochu svobody v New Yorku. Po zásahu

čínské armády o několik dní později socha padla.

 
https://edition.cnn.com/style/article/tiananmen-square-goddess-of-

democracy

 

https://href.li/?https://infocz-media.s3.amazonaws.com/infocz/production/files/2020/07/17/01/11/52/86babd59-4517-4abe-aad7-cca05e152eb8/5747098.jpg
https://href.li/?https://edition.cnn.com/style/article/tiananmen-square-goddess-of-democracy
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A uděláme vládu jako v Tibetu, pár století, než je obsadili angličtí

kokoti. Kdo nepracuje, tomu usekneme ruku, protože ji nepotřebuje

a nemá na tax. 1911. A nebo 2011 FAMU…? Ti taky nemají na daně :-

(((

Snaha USA vyrobit znovu stejný scénář jako na Ukrajině je podle

mého marná. Uvedu jen jeden důvod: Čína může do akce zapojit více

vojáků, než má Tchaj-wan obyvatel! Uvědomme si také, že tento

ostrůvek (dle OSN součást ČLR) je rozlohou více než 2x menší než

Česká republika. V momentu, kdy Si obdržel další pětiletý mandát

skutečně nejde o dobrou myšlenku ani pro samotný Pentagon.

Jenže…ono už není skoro kde válčit. Trochu smůla, pokud tedy

nechtějí válkychtiví jestřábi vyvolat doopravdy raketojaderný

konflikt…

https://href.li/?https://hongkongfp.com/wp-content/uploads/2019/04/000_SAPA990407392150.jpg
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Pokud jsou Taiwanci tak hloupí a budou ochotni se bít s bratry

činnany, pak je to pro ameriku jasná win win, jako i na ukrajině.

V reakci na poslední odstavec ve článku o konceptuálně

negramotném národě bych se vás vážení zeptal kolik máte ve svém

okolí lidí kteří si uvědomují co se děje. Kteří mají přehled o tom

politickém a společenském hororu kolem, o pomalé ekonomické

genocidě atd. Kolik jich osobně znáte ? Já jednoho. Jinak je to kolem

mne autoregulus jako prase. Seriály, fuckbooky, nákupní košíky,

nadávaní na malý plat a drahotu – ( to ten Putin) , nové módní

trendy, sportovní přenosy v TV a hlavně taková zvláštní vlastnost u

všech těch Kalhounových případů. Když jim chci sdělit něco o

informacích z alternativy o odkazech na weby ( třeba někde u pivka a

v klidu ), tak na mně koukají jako zděšená Myrka a brání se něco

slyšet jako by se bránil čert svěcené vodě. Často slyším, …. “to mne

nezajímá, já mám svých starostí dost – raději mně řekni kde jsi byl

letos na dovolené ? ” .

Kolik dluží USA Číně?

Vlastní Čína Spojené státy? Čína v posledních několika desetiletích

neustále hromadila cenné papíry amerického ministerstva financí.

Od října 2021 vlastní asijská země 1.065 bilionu dolarů, tedy asi 3.68

% z 28.9 bilionu dolarů amerického státního dluhu., což je více než

kterákoli jiná cizí země kromě Japonska.

Kolik půdy v Americe vlastní Čína?
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Začátkem roku 2020 ovládali čínští majitelé asi 192,000 XNUMX

zemědělských akrů v USA v hodnotě 1.9 miliardy dolarů, včetně půdy

využívané pro zemědělství, farmaření a lesnictví, podle ministerstva

zemědělství.

https://themoney.co/cs/how-much-money-does-the-us-owe-china/

P. S. – nejsem velký odborník, ale z těchto faktů je vidět, že to je Čína

a ne USA, kdo si diktuje podmínky a pravidla hry a případný konflikt

mezi těmito velmocemi povede k okamžitému krachu USA, protože

Čína má v rukou mocnou zbraň k vydírání. Drží USA za koule, chcete

li. Zbaví li se rychlým prodejem americké valuty, ta se během dne

položí, upadne na minimum a to bude mít za následek ekonomický

pád USA.

 
Je tu ještě druhá možnost a to, že chystaný konflikt je jen a opět

divadlo globalistu ve hře zvané GREAT RESSET.

 

 

https://href.li/?https://themoney.co/cs/how-much-money-does-the-us-owe-china/

